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AHOJ PRÁZDNINY 2023 

Každý rok koncem 

léta pořádají místní hasiči 

poslední rozloučení s 

prázdninami a to dětským 

dnem nazvaným „Ahoj 

prázdniny“. Letos byla tato 

akce naplánována 

na sobotu 2. září. Celé toto 

setkání dětí a jejich rodičů 

se neslo v duchu 

bezpečnosti silničního 

provozu a pohybu dětí 

na veřejných komunikacích 

s ohledem na začátek 

školního roku. 

 

V dopoledních hodinách proběhla příprava hřiště a přilehlého okolí aby vše připomínalo veřejnou 

komunikaci se všemi svízelnými situacemi, které by mohly děti překvapit,…ale to už zase předbíhám. 

Ne jenom toto čekalo návštěvníky této akce. Dětský den byl rozčleněn do tří stanovišť a to na výše zmiňované 

hřiště, do plavby na člunech přes vodní nádrž se střelbou z luků a vzduchovek a také prohlídku místní 

knihovny s dovednostními úkoly a to vše pod dohledem zaškolených mentorů.  

Dětské dopravní hřiště nabízelo projížďku na různých přibližovadlech dle pravidel silničního provozu, 

na které ostražitě dohlíželi mladí strážníci. Každého provinilce patřičně kárali a přiměli k poslušnosti 

dostupnými prostředky. Pro pískání na píšťalku nebylo slyšet vlastního slova, ale jinak vše probíhalo 

ke spokojenosti všech účinkujících. 

Na vodní nádrži byla situace úplně odlišná. Zde děti mohly vyzkoušet plavbu na nafukovacích člunech 

a křížem krážem čeřit vodní hladinu dle své libosti a odvahy a to vše za dohledu zkušeného lodivoda /Karla 

Morbitzera/.Střelbou z luku a vzduchovky také mohly vyzkoušet svou pevnou ruku a bystré oko. Všichni 

se na hřiště vrátili spokojeni a hlavně bez sebemenšího zranění což svědčilo o dovednosti všech 

zúčastněných. 

V místní knihovně vládla poklidná atmosféra. Dospělí si mohli prohlédnout upravenou knihovnu 

a zapůjčit nabízené knihy a děti měly možnost provádět různé dovednostní úkoly, od skládání různých 

obrazců až po vyhledávání rozdílů podobných předmětů. Místní knihovnice paní Zvěřinová byla potěšena 

návštěvou jak dětí tak i dospělých. 

Mezi tím už na hlavním dvorci a přilehlých ochozech probíhala bujará zábava a úsměvy malovaných 

obličejů dětí vypovídaly o jejich spokojenosti. Odpoledne se překulilo do své druhé poloviny a diváci 

netrpělivě očekávali hlavní hřeb programu a to jízdu v terénu na malých motocyklech. Svou bravůrní  jízdou 
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oba řidiči vyloudili ne jeden údiv diváků nad svou dovedností a umem ovládat tyto krásné stroje. Po tomto 

zpestření se mohlo začít zdravě riskovat a to losovat zakoupené lístky v tombole. 

Oba protagonisté, /Pavel s Jardou/, 

mistrně točili pomyslným osudím 

a vytahovali jedno číslo za druhým 

a tak obdarovávali výherce 

upomínkovými i věcnými předměty. 

Cena útěchy byla pro některé slabá 

náplast na vyrabovanou peněženku, 

ale nemohou vyhrát všichni. 

Celým tímto sluncem zalitým 

odpolednem se nesla příjemná hudba 

z reproduktorů našeho DJ 

Sámera/Miloše Lisy/ a tím vybízela 

návštěvníky k tanci a poslechu 

ale to si myslím až v pozdních 

nočních hodinách :o))) 

Odpoledne se chýlilo ke svému závěru a bylo rozumné pomýšlet na návrat s dětmi domů. Jak se říká 

konec dobrý vše dobré. 

Prudký Čestmír 

 

AHOJ PRÁZNINY TAKÉ V KNIHOVNĚ 

 

Dne 2.9.2023 v rámci akce Ahoj 

prázdniny, kterou pořádali radíkovští hasiči, 

se zapojila i místní knihovna. Stanoviště 

v knihovně navštívilo 11 dospělých a 26 dětí. 

Menší děti plnily úkoly typu - spojování 

číslice s daným počtem prvků, hledaly čtyřlístky 

v řadě trojlístků, vyhledávaly rozdíly mezi 

2 podobnými obrázky apod. Starší děti luštily 

osmisměrky nebo skládaly rozstříhané obrázky. 

Dospělí si hlavně přišli prohlédnout nově 

upravenou knihovnu a změnu hodnotili kladně. 

V tento den si 1 zájemce vypůjčil knihy 

a několik jich projevilo zájem o členství. 

Knihovnice s radostí uvítá i další 

zájemce. 

 

 

 

Vlasta Zvěřinová  
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Názor občana 

TUŽBY A TECHNICKÉ SLUŽBY 

Rok se s rokem sešel a já jsem z práce v komisi nesešel. Byl jsem na všech jednáních komise a taky 

některých dalších, zejména spojených s mým závazkem, že se budu věnovat problematice spojené s údržbou, 

kterou v Radíkově provádí Technické služby města Olomouce. 

 Jedná se na jedné straně o práci, kterou provádí pracovník Technických služeb a které pro Radíkov 

vykonávali dříve místní obyvatelé pan Smetana a Jaroslav Jack Kouřil. Jmenuji tyto dva, protože ono vše 

souvisí se vším a je jistě pravdou, že za jejich působení byl Radíkov již od pohledu v lepší kondici. Tato kondice 

vycházela jistě i z toho, že jejich práce byla daleko více personifikována, jelikož jsme je potkávali denně 

a všichni jsme je znali. Tak jistě i stud jim nedovolil práci odvést, jen aby byla. To jistě nelze říci nyní, kdy práci 

provádí člověk bydlící v Lošově a to si ještě dovolím říci – díky Bohu za jeho bydliště. Dále je skutečností, 

že práce spojené s jeho úkolem jsou prováděny v létě dva dny v týdnu a v zimě pak den jeden. Je to tím, 

že tento člověk má mimo Radíkov na starost ještě Lošov, Kopeček a Droždín. Ptáte se oprávněně, proč tomu 

tak je? 

To je ta druhá stránka. Práce v Radíkově si u Technických služeb objednává město Olomouc v určitém 

rozsahu. Rozsahu, který vychází z finančních možností a nikoliv zcela z potřeb. Při jednání se zástupci 

Technických služeb jsme byli obeznámeni, že nabídka ze strany Technických služeb byla trojí. Za prvé ideální 

za 100 mil Kč, optimální za 70 mil a minimální za 50 mil Kč. Výsledkem je částka na hranici 50 mil Kč.  Za doby 

fungování Jardy Kouřila celou Olomouc uklízelo 48 pracovníků, zatímco současný stav vycházející z finančních 

možností objednatele, tedy města Olomouce, je 33-35 pracovníků podle sezóny. Současně nám bylo 

vysvětleno, že některé práce, jako třeba čištění kanalizačních vpustí, sběr uhynulých zvířat apod., jak jsme 

byli zvyklí, že dělal Jack, byly práce, které neměl v popisu práce. Se změnou objednávky tedy proběhla 

inventura prováděných prací v celém městě a u jednotlivých pracovníků a došlo se k závěru, že až 35% 

vykonávaných činností byly činnosti, které Technické služby ze strany objednatele nebyly hrazeny, protože 

nebyly objednány. To vedlo v důsledku ke snížení počtu pracovníků. 

Tolik popis skutečnosti. A jak z toho ven? Za mne, jak jsem to poznal a pochopil, jsou jen dvě cesty. 

Jedna možná a druhá nemožná. 

Začnu tou nemožnou. Tou je víra, že se město Olomouc jako objednatel dostane do finanční pohody 

a v dohledné době objedná více prací po Technických službách a ty to promítnou do vizuální podoby nejen 

našeho Radíkova. Našeho píši záměrně, protože uvědoměním si toho, kde bydlím, a k čemu mám tedy vztah, 

je základem té cesty „možné“. 

Tedy přiložím ruku k dílu a začnu u své nemovitosti. Stačí jí jen obejít a tam, kde se stýká vizuálně 

s veřejným prostorem – pro všechny – z ulice si řeknu, jestli se mi to líbí, anebo nelíbí. Jestli třeba ta tráva, 

co si myslím, že by ji měl posíct někdo jiný, by nestála za dvacet minut mé práce. Jestli nedodělaná omítka 

na plotě, který je jistě můj by nestála za opravu. Jestli je mi jedno, že prorůstá plevel spárou chodníku a nelíbí 

se mi to tak, že tomu to dopoledne – dám. V širším okolí pak se mohu přidat k akcím hasičů, které jsou vždy 

předem a dobře avizovány. 

Víte, já když někdy jedu do Rakouska, ale dnes už i do Polska, tak si připadám, když se vracím, 

že se vracím za oponu. Obce ve zmiňovaných zemích jsou takové nějaké čistší a útulnější. A nevěřím, 

že je to všude lepším starostou. Všechno je v lidech – v nás. Zkuste přiložit ruku k dílu, a nemyslím si, 

že budete zklamáni. Chce to jen chtít, a výsledek bude k mání. 

Oto Kaděrka 
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ZÁPIS Z FUTBALOVÉHO UTKÁNÍ ŽENATÍ-SVOBODNÍ 16. 9. 2023 

Dne 16.9.2023 se na horním hřišti odehrálo přátelské futbalové utkání  ženatí – svobodní, jehož 

historie sahá do nepaměti. 

Sestavy: 

Ženatí: Milan Černohouz (G), Tomáš 

Řezníček, Karel Morbitzer, Tomáš 

Kubát, Jan Rudický, Lukáš Vašák, Jiří 

Richtr, Jan Ambrož, Jaroslav Kováčik 

Svobodní: Daniel Veverka (G), Lukáš 

Hudec, Tomáš Hudec, Aleš Foukal, 

David Tietze, Marián Labuda, Jakub 

Ondráček, Ondřej Langer, Miroslav 

Řezníček, Jan Řezníček 

Rozhodčí: Pavel Hudec 

Utkání se hrálo na 4x20+10 minut 

a sledovalo jej cca 10 neplatících 

diváků (s děckama i 20). 

 

Za vlídného počasí se od začátku urputně bojovalo o každý míč. Skvělé výkony brankářů zapříčinili, 

že po třetí čtvrtině bylo skóre pouze 7:1 pro ženaté. S příchodem bratří Řezníčků začali svobodní stíhací jízdu 

za snížením skóre, ale statečný výkon ženatých zejména v obranných zákrocích majících v některých 

případech ligové parametry dovolil pouze snížení na konečných 11:8. Jen je škoda že utkání nesledovali lanaři 

prvoligových týmů, protože z některých kombinačních akcí obou týmů by byli na větvi. 

O pitný režim se vynikajícím způsobem postaral Libor Konvička, za což mu patří vřelý dík. 

 Je již tradicí, že se po utkání soutěží o krále střelců v kopání pokutových kopů, letos byl tím šťastným 

Honza Řezníček. 

 

Na vlastní kůži zažil a posléze zapsal Jarda Kováčik. 
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SDH RADÍKOV 

Hasiči pro Člověka v tísni 

Začátkem srpna jsme byli oslovení aktivizačními 

pracovnicemi obecně prospěšné organizace Člověk 

v tísni z Přerova. V Radíkově, v rekreačním středisku 

Pod věží pořádali tábor pro děti z nepodnětného 

prostředí a poprosili nás, zda bychom jim připravili 

krátké seznámení s naší činností. V domluvený termín, 

úterý 15. srpna měly děti připravený krátký úvod 

o našem sboru a naší činnosti, k prohlédnutí vozovou 

techniku a k vyzkoušení naši výstroj i výzbroj. Nejvíc 

se jim ale líbilo stříkání proudnicemi a ježdění 

na přehradě na lodích Pálava. Celkem 15 dětí 

projevovalo zájem o vše a podle jejich reakcí i slov 

vedoucích se jim u nás moc líbilo. Třeba to některé z nich 

inspiruje k volbě koníčku nebo zaměstnání. 

Návštěva Rusovců 

V posledním srpnovém víkendu 25., 26. zavítali zástupci Hanáckého okrsku (Radíkov a Droždín) 

již tradičně k slovenským bratrům hasičům do Rusovců, kde se pravidelně koná Mezinárodní soutěž 

s historickou hasičskou technikou. Za účasti 11 družstev ze Slovenska, Maďarska a Česka, jsme získali místo 

úplně poslední. 

To nám však nevadilo, u této soutěže jde hlavně o utužování přátelských vztahů, což se u následného 

večerního posezení u hudby povedlo. 

Reprezentace na náměstí 

V úterý 29. srpna se naši hasiči 

zúčastnili na olomouckém Horním náměstí, 

akce pořádanou Odborem ochrany 

magistrátu MOL, Rozloučení s prázdninami. 

Olomoučtí dobrovolní hasiči 

a policisté připravili pro děti odpoledne plné 

soutěží a zábavnou preventivně-naučnou 

formou představili i svá povolání. 

Této akce se náš sbor účastní 

pravidelně a v soutěži dobrovolných hasičů 

v požárním útoku skončil na hezkém čtvrtém 

místě z celkem osmi sborů. 

 
115. výročí založení sboru v Kobylí 

 
V sobotu 9. září vyjela menší delegace zástupců našeho sboru pogratulovat kolegům hasičům z Kobylí 

k jejich 115. výročí založení Sboru dobrovolných hasičů. 
Starosta, náš kamarád Tonda, ve svém projevu připomněl okolnosti založení sboru a připomněl 

i novodobé události, kterých mají v Kobylí víc než dost. 
Po projekci fotografií z let 1908 - 2020 a přání všeho nejlepšího od zúčastněných sborů jsme příjemně 

strávili čas v dobré společnosti našich přátel. 
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Závodní družstvo 
 

Po odmlce se v Radíkově krystalizuje staro-nové mužské závodní družstvo v požárním útoku. 
 

V letošní sezóně závodili v sestavě: 
koš savice - David Tietze   
spoj savice - Tomáš Hudec 
obsluha stroje - Pavel Snášel   
rozdělovač - Tom Snášel 
levý proud - Mirek Řezníček   
pravý proud - Ondra Langer 

 
Znalí věci si určitě všimli, že jeden do party chybí. „Béčkaře“ si zatím naši borci musí půjčovat 

z jiných sborů. 
Absence cvičné plochy v Radíkově je nutí jezdit trénovat k jiným sborům v okolí. Sejít se tak na trénink 

je vzhledem k zaměstnaneckým i školním povinnostem zúčastněných nelehké, ale i tak jich několik proběhlo. 
Dva ve Chválkovicích a jeden v Přáslavicích. 

 

 
První ostrý závod byl v sobotu 19. srpna v nedaleké Velké Bystřici. Hrstka členů sboru a příznivců stála 

na postranní čáře a s jemnou nervozitou očekávala startovní výstřel. Každý, kdo si jen jednou zkusil závodit 
v Požárním útoku ví, že to není nic jednoduchého. 7 členů, spousta vybavení a spousta věcí, které se mohou 
pokazit a to vše ještě ve velké rychlosti. Účast a kvalita družstev na závodech je velká a tak se vzhledem 
k časové náročnosti většinou závodí jen na jeden pokus. Atmosféra bouřlivá, potlesk ohlušující, komentátor 
povzbudivě uvedl naše právě startující družstvo a výstřel. 

Namotivovaní borci se rozběhli k základně a přišla chyba a zklamání. První a jediný pokus na této 
soutěži byl neplatný. 

Ten den se zúčastnili ještě závodů v Rozstání a noční soutěži v Měrotíně, také s neplatnými pokusy. 
 
Na neděli si naplánovali ještě jednu pohárovou soutěž v Blatci, odhodlaní, že teď už se to musí povést. 

A povedlo. Časomíra ukázala čas levého proudu 18:59, pravého proudu 17:65 a bílý praporek od hlavního 
rozhodčího.  Celkové 13. místo z 25- ti družstev byla pěkná odměna. 

Poslední závodní okruh byl v sobotu 9. září. Závody v Hlubočkách a Otinovsi byly s platnými pokusy, 
noční soutěž v Dolanech s neplatným pokusem. 

Borci jsou zatím odhodlaní vydržet, tak se těšíme spolu s nimi na další závodní sezonu a hezké 
výsledky. 

 
Klára Langerová 
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POČASÍ 

V posledních číslech Zpravodaje jsme se počasí nevěnovali, tak to zkusím napravit. Nejprve stručně k celému 

roku 2022.  

Rok 2022 byl s průměrnou teplotou 9,2 °C a s odchylkou +0,9 °C od normálu v období 1991–2020 

nadnormální (+1,7 °C od normálu 1961–1990) a je tak dalším „teplým“ rokem v řadě. Teplotní odchylka od normálu 

1991-2020 v jednotlivých měsících kolísala od +3,2 °C v únoru až po −2,1 °C v dubnu. Roční srážkový úhrn 632 mm 

zařazuje rok mezi roky srážkově normální (normál za období 1991−2020 je 684 mm). Nejvíce srážek - 101 mm, což bylo 

123 % normálu, napadlo v červnu a nejméně - jen 16 mm, to je 35 % normálu, v březnu.  

Nyní k roku 2023 

Leden 2023 byl teplotně silně nadnormální, průměrná měsíční teplota vzduchu 2,0 °C byla o 4,7 °C vyšší než normál za 

období 1991–2020. Jedná se o 3. až 4. nejteplejší leden od roku 1961. Stejně jako konec prosince, byl i začátek ledna 

velmi teplý. V první polovině ledna leželo jen minimální množství sněhu. Srážkově byl leden na území normální, 

měsíční úhrn srážek 54,2 mm představuje 120 % normálu za období 1991–2020. 

Únor s průměrnou měsíční teplotou vzduchu 0,7 °C byl o 1,4 °C teplejší než normál za období 1991–2020. Srážek 

spadlo 37,7 mm, to je 97 % normálu v období 1991–2020.  

Letošní zima však byla nadprůměrně teplá. Může za to hlavně velmi teplý leden. Teplotní extrém jsme zažili 

hned na Nový rok. Na stanici v Javorníku naměřili dokonce 19,6 °C. Srážek spadlo během letošní zimy normální 

množství, a to ve všech zimních měsících. Nicméně, zásoba vody ve sněhu je pod průměrem v porovnání s posledními 

10 lety. 

Březen s průměrnou měsíční teplotou vzduchu 4,6 °C byl o 1,7 °C teplejší než normál za období 1991–2020 a byl 

klasifikován jako teplotně nadnormální měsíc. Srážek spadlo 39,2 mm, to je 82 % normálu v období 1991–2020 

(srážkově normální měsíc).  

Duben s průměrnou měsíční teplotou vzduchu 6,5 °C byl o 2,0 °C chladnější než normál za období 1991–2020, tím byl 

klasifikován jako teplotně podnormální měsíc. Srážek spadlo 70,0 mm, to je 163 % normálu 1991–2020 (srážkově 

nadnormální) 

Květen s průměrnou měsíční teplotou vzduchu 12,2 °C byl o 0,9 °C chladnější než normál za období 1991–2020. Srážek 

spadlo 57,0 mm, to je 76 % normálu v období 1991–2020 (srážkově normální měsíc). 

Červen 2023 hodnotíme jako teplotně normální a srážkově podnormální. Průměrná měsíční teplota vzduchu 17,2 °C 

byla o 0,7 °C vyšší než normál za období  1991–2020. Měsíční úhrn srážek 47 mm představuje 57 % normálu v období 

1991–2020. 

Červenec 2023 hodnotíme jako teplotně nadnormální a srážkově normální. Průměrná měsíční teplota vzduchu 19,6 °C 

byla o 1,3 °C vyšší než normál v období 1991–2020. Měsíční úhrn srážek 59 mm představuje 66 % normálu 1991–2020. 

Z hydrologického hlediska byl měsíc červenec podprůměrným až výrazně podprůměrným měsícem. Hladina podzemní 

vody v mělkých vrtech a vydatnost pramenů byla v červenci celkově silně podnormální. Některé studny v Radíkově 

jsou bez vody. 

Srpen 2023 hodnotíme jako teplotně normální a srážkově silně nadnormální. Průměrná měsíční teplota vzduchu 18,6 

°C byla o 0,7 °C vyšší než normál v období 1991-2020. Měsíční úhrn srážek 134 mm představuje 172 % normálu. Přesto 

z hydrologického hlediska byl měsíc srpen podprůměrným až průměrným měsícem. 

V letních měsících jsme zaznamenali několik vln veder, kdy teploty přesahovaly třicítky a také se dvakrát stalo, 

že s příchodem deště na několik dní spadly teploty o víc jak patnáct stupňů. 

Když stav počasí trochu zjednodušíme, můžeme konstatovat, že průměrná teplota již mnoho let stoupá a 

hladiny jak vodních toků, tak ve studních klesají. Zimy jsou mírnější a sníh se stává vzácností. 

Jan Bednář 
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KLUB SENIORŮ 

Když jsme po dovolené v měsíci červenci opět se začali scházet, netušil nikdo, jak žhavé období 

v pokračujícím létě nás teprve čeká. 

A k tomu ještě vydařené oslavy dvou stejných jubilantek stejného příjmení, to bylo opravdu 

překvapení. Což o to, my slavíme stále rádi!!! 

 

Léto jsme taky využívali 

k návštěvám kulturních akcí. 

Některé členky např. navštívily 

"Josefkol" v Čechách pod 

Kosířem. Program byl moc 

zajímavý. Měli jsme možnost 

shlédnout projížďky 

v historických kočárech a také 

práci mistrů 19-ti řemesel, 

kterých je zapotřebí ke stavbě 

kočárů. Po celý den bylo 

připraveno bohaté občerstvení. 

Večer byla přehlídka mistrů 

opratí, ušlechtilých koní 

a parkovních a loveckých kočárů 

- nádherná podívaná. 

                     

V měsíci srpnu jsme uskutečnili dlouho plánovaný výlet 

do městečka Chropyně, kde jsme také navštívili zámek plný 

hodnot z minulých let, což nikdo nečekal. Není to tak daleko a lidé 

to vůbec neznali.  

Druhým výletem na celý den bylo město Hodonín, 

to se také vydařilo, vidět čisté město i se zpívající fontánou. 

To bylo opět hezké překvapení.   

Hned první týden v září jsme se opět vydali do Prahy, 

tentokrát byl cílem Vyšehrad. Prošli jsme i hřbitov našich 

vlastenců všech oborů a také bylo nutno ocenit krásné náhrobky 

- jeden hezčí než druhý, co hrob nebo hrobka, to originál! 

Pohledem na skálu, kde skočil podle pověsti kůň Šemík 

s Horymírem, jsme si utvrdili vzpomínku na školní léta. V blízkém 

parku byl příjemný odpočinek spolu se zhlédnutím a oceněním 

čtyř krásných sousoší. Nezničených! Také tam skotačilo množství 

dětských skupin, tak i pohledem na ně čas rychle utíkal. 

 

                      Po účasti pohybových projevů na známém orloji, byl 

čas k obědu a pak po zvážení využití času za tak krásného počasí, 

jsme si objednali plavbu lodí po Vltavě, a to byl neopakovatelný 

zážitek! 
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Jen škoda, že hodinové zpoždění odjezdu rychlíku zpět trochu narušil jinak stoprocentní zážitek. 

ALE co je dnes na 100%? Jedno přísloví praví: I SLUNCE má SKVRNY!!!  A je to svatá pravda!! 

Ještě musím vyzvednout kvalitní účast našeho mužstva, které se účastnilo Sportovních her, 

pořádaných jako každý rok Městskou policií. Je dobře, že trénink i při bowlingu se dobře odrazil na dobrém 

výsledku. Děkujeme za snahu a dobrou reprezentaci! 

Fr. Prášilová s přispěním A. Rešlové 

 

Z KOMISE 

 
PROSBA NA OBYVATELE RADÍKOVA 

Na území města Olomouce kam patří i naše „dědina“ Radíkov, neexistuje vyhláška o „nedělním 

či víkendovém klidu,“ která by upravovala chování občanů mimo dnes dané meze tzv. nočního klidu (22:00-

06:00). Komise městské části na základě svých poznatků navrhuje, aby všichni majitelé nemovitostí 

v Radíkově zvážili své ohleduplné chování o pátečních a sobotních večerech, tedy nepoužívali jakékoliv hlučné 

stroje (sekání trávy, řezání dřeva,…). V neděli pak tato prosba platí celý den. 

Komise předem děkuje za pochopení a vstřícnost a přeje příjemný a klidný podzim. 

 

ZHORŠENÍ DOPRAVNÍ SITUACE – PARKOVÁNÍ 

 Komise si je vědoma zhoršení dopravní situace – parkování způsobeném novým parkovacím 

systémem na Svatém Kopečku, kdy část turistů nedovoleně parkuje na lesních cestách na Vršině nebo pokud 

nemíří do ZOO v ulicích Radíkova. Komise již v minulosti diskutovala tuto problematiku se zástupci MPO. 

Cílem je nalézt komplexní řešení jak zamezit nežádoucímu nedovolenému parkování a zároveň zajistit 

dostatečné parkovací kapacity pro potřeby místních obyvatel. 

 

HLÁŠENÍ MÍSTNÍHO ROZHLASU 

Nabízíme možnost zasílání textu hlášení na vaši emailovou adresu. Také zasíláme další informace 

k dění ve městě a okolí. Stačí zaslat email na adresu kmc21@olomouc.eu. 

 

 

Termíny jednání Komise městské části č. 21 Ol.- Radíkov 

Jednání komise jsou veřejná. Termíny:  2.10., 6.11., 11.12. 2023, 

vždy v 19 hodin Náprstkova1 

 

  

mailto:kmc21@olomouc.eu
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SBĚR ŠROTU 

Dne 14.10.2023 v dopoledních hodinách proběhne sběr šrotu. Dobrovolní hasiči prosí obyvatele, 

aby šrot dali před svoji nemovitost v pátek 13.10. večer nebo v sobotu 14.10. ráno. Z peněz za šrot jsou 

financovány akce, které pořádá sbor dobrovolných hasičů v Radíkově pro děti a veřejnost. 

 

NEJDE VÁM ELEKTŘINA... 

Dnes už ČEZ nevylepuje papírové informace o vypínání elektřiny na sloupy, ale pošle tuto informaci 

do datové schránky dané obce. A tam nastává problém, protože obec tuto informaci zveřejní tak, 

že ji „vyvěsí“ na digitální úřední desce magistrátu. Jinak řečeno – běžný občan nesleduje denně úřední desku 

a tím se tato informace k němu dostane velmi těžko. Je sice slíbeno, že úředník statutárního města bude 

sledovat informace o odstávkách elektřiny a zašle je příslušné komisi městské části ke zveřejnění. Ale je i jiná 

možnost, pokud chcete být při výpadku elektřiny informováni o tom, za jak dlouho bude provedena oprava 

a dále o plánovaných „odstávkách“ elektřiny registrujte se zdarma na www.cezdistribuce.cz/sluzba 

a informace o odstávkách elektřiny budete dostávat e-mailem nebo SMS. U poruch zasílá ČEZ SMS 

s předpokládanou dobou obnovení dodávek. Aktuální stav dodávek elektřiny na konkrétní adrese zjistíte 

snadno, rychle a bez registrace na portále Bez Šťávy (www.bezstavy.cz) 

 

NOVÁ RUBRIKA VE ZPRAVODAJI 

Redakční rada se rozhodla dát ve Zpravodaji prostor občanům. Je možné poslat komisi (ve vztahu 

ke Zpravodaji je komise redakční rada) jakýkoli text v elektronické podobě (na adresu: kmc21@olomouc.eu), 

který se týká Radíkova a života v něm. U takto zveřejněného textu bude uvedeno, že komise neodpovídá 

za obsah ani za případné gramatické chyby a nemusí se s názorem ztotožňovat. 

 

 

VAŠE NÁKUPY U NÁS POMOHOU UDRŽET PROVOZ NAŠÍ 

PRODEJNY.  

K dispozici je 6 parkovacích míst před prodejnou, další poblíž.  
 
Možnost platby nákupů kartou. Je zde terminál Sazky.  
 
Zásobování prodejny je na velmi dobré úrovni, nakoupíte široký 
sortiment všech potravin, čerstvou zeleninu i ovoce, je dostatek 
mastných výrobků a dalšího zboží. S připomínkami se obraťte na 
vedoucí prodejny, určitě zkusí vše projednat s manažerkou, která 
obchod pravidelně kontroluje.  
 

Personál prodejny se těší na vaši návštěvu. 
 
 
 
 

RADÍKOVSKÝ ZPRAVODAJ – Vydává Statutární město Olomouc-Komise městské části č. 21  
Olomouc-Radíkov, IČO 299 308, evid. č. MK ČR E 11130. Do všech domácností, na chaty a chalupy v městské  

části Radíkov zdarma. Počet výtisků: 220 ks. Redakční rada: KMČ 21 Ol.- Radíkov.         
Adresa: KMČ č. 21 Olomouc - Radíkov, Náprstkova 1, 779 00 Olomouc - Radíkov.                  

                                      Zpravodaj je i na http://www.olomouc.eu/samosprava/komise-mestskych-casti/radikov  
Tel: 777 135 001, e-mail, kmc21@olomouc.eu,  

Tisk: PROPERUS s.r.o. Šlechtitelů 1, Olomouc 772 00  Uzávěrka 24.9.2023 – vychází: 29.9.2023 
 

http://www.bezstavy.cz/
mailto:kmc21@olomouc.eu

